大灣區碳中和項目配對表格(項目方)
GBA Carbon Neutrality Deal Flow (Projects Owners)
請填寫以下各項目，並提供項目介紹PPT，大會將在審核後，上載至項目配對網站。視頻可容後處理。
Please fill the form below and provide the PPT of the projects and the information will be uploaded on the official website after the approvement. Videos will be uploaded later.
大會將選出8個項目，在8月19日下午路演時段推介。其他項目方歡迎親臨現場，大會將安排一對一配對會議。
Eight projects will be recommended and presented during the roadshow on the afternoon of August 19. Other project owners are welcome to be onsite for the one-on-one deal flow meetings.
請提供中文或英文或雙語項目介紹PPT
請提供大約兩分鐘項目介紹視頻，中文或英文或雙語，MP4格式
Please provide a Chinese or English or bilingual project introduction PPT.
Please provide a video introducing the project for approximately two minutes, Chinese or English or bilingual, in MP4 format 

	項目名稱

	

	Name of the project

	

	簡介(200中文字以內)

	

	Briefly Introduction (within 150 English words)

	

	預期融資金額

	

	Expected Sum of Investment

	

	公司網站、社交平台

	

	Company website, SNS 

	

	項目負責人

	

	Project manager

	

	聯系方法

	

	Contact

	

	在網站公開的聯系方法

	

	Contact information on the website

	


表格請電郵至 info@gbacna.org 查詢電話 +852 60119551 (微信同號)
Please email the form to info@gbacna.org Enquiry +852 60119551 (same as WeChat)
